



ARC: Helping address COVID-19 related needs in the Merrickville-Wolford and North Dundas regions.

Local Businesses	Pharmacies	Schools & Churches	Community Services	Primary Care Providers	Enrolled Individuals	Media
29	5	6	42	11	18	12

Meet the **ARC** Navigator!

The **ARC** Navigator is **Nicholas Kathen**. Nicholas meets with individuals to discuss ways to improve their health and well-being by connecting them to resources and programs.



Nicholas Kathen, BRLS
ARC Navigator

Some of the things that the **ARC** Navigator can help individuals with include:



Identify appropriate resources



Coordinate appointments



Assist with completing forms

Interested in learning more about the **ARC** Navigator and our services?



✉ nkathen@bruyere.org

☎ (613) 227- 6704

🌐 www.arcnavigatorproject.com

📌 @accesstoreourcesinthecommunityproject



ARC: Répondre aux besoins liés à la COVID-19 dans les régions de Merrickville-Wolford et North Dundas.

Entreprises Locales	Pharmacies	Écoles & Églises	Services Communautaires	Fournisseurs de Soins Primaires	Individus Inscrits	Média
29	5	6	42	11	18	12

Rencontrez l'intervenant pivot **ARC**!

L'intervenant pivot **ARC** est **Nicholas Kathen**. Nicholas rencontre les personnes pour discuter des moyens d'améliorer leur santé et leur bien-être en les connectant à des ressources et programmes.



Nicholas Kathen, BRLS
Intervenant pivot ARC

Certaines des choses que l'intervenant pivot **ARC** peut aider les personnes comprennent:



Identifier les ressources appropriées



Coordonner les rendez-vous



Aider à remplir les formulaires

Vous souhaitez en savoir plus sur l'intervenant pivot **ARC** et nos services?



✉ nkathen@bruyere.org

☎ (613) 227- 6704

🌐 www.arcnavigatorproject.com

📌 @accesstoreourcesinthecommunityproject